
Ajuntament de Palafrugell 

 
 
ESBORRANY DE L’ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DEL PLE DE 
L’AJUNTAMENT DE PALAFRUGELL DEL DIA 7 DE JULIOL DE 2011.- 
 
 
  ASSISTENTS : 
 
  Alcalde :  
 
  Senyor JULI FERNÁNDEZ i IRUELA 
 
  Tinents d’Alcalde i Regidors : 
   

Sr.   XAVIER ROCAS i GUTIERREZ 
  Sra. JUDIT ZARAGOZA i LLIRINOS 
  Sr.   JOAQUIM VENCELLS i SERRA 
  Sra.  MARGARITA MAURI i JUNQUÉ 

Sr.   XAVIER RANGEL i MARTINEZ 
Sr.   ALBERT GOMEZ i CASAS 
Sr.   FREDERIC PRATS i ESTEVE 
Sra. MARIA TERESA FRIGOLA i BORRAS 
Sr.   LLUÍS PUJOL i MASCORT 
Sra.  BEGONYA MONTALBAN i VILAS 

  Sr.   SERGI SABRIÀ i BENITO 
  Sr.   XAVIER VILÀ i BONMATÍ 
  Sr.   MARIUS LLEDÓ i SALVADOR 
  Sra. MARIA CARME FARRARONS i TURRÓ 
  Sr.   GUILLEM GENOVER i RIBAS 
  Sra.  ANA RECIO i LOPEZ 
  Sra.  LAURA GALIANA i GARCIA 
  Sr.    XAVIER RODRIGO i LOPEZ 
  Sr.    EDUARD GUERRA i CASTILLO 
 
  Secretari: 
 
  Sr.   JORDI TURON i SERRA 
 
  Interventor Acctal.: 
 
  Sr.   GUSTAVO TAPIAS i SOLÀ 
 
 
En el Saló de sessions de la Casa Consistorial, es reuneix el Ple de l'Ajuntament, per fer 
sessió extraordinària de primera convocatòria, essent les vuit del vespre del dia 7 de juliol de 
2011. 
 
Hi assisteixen els qui es relacionen al començament de l’acta. 
 
La regidora senyora Núria Rivas excusa la seva assistència. L’alcalde desitja la ràpida 
recuperació de la regidora i que es pugui reincorporar al consistori. 
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La regidora senyora Begonya Montalban s’incorpora a les 20,25 hores, quan s’estava 
tractant el punt número 5 de l’ordre del dia. 
 
Constatada l’existència de quòrum legal, la Presidència obre la sessió. 
 

 
1.- RÈGIM DE SESSIONS DEL PLE  DE L’AJUNTAMENT.- Aprovació.- 
 
Intervé el senyor Fernández manifestant que es manté el dia de celebració del plenari, l’últim 
dijous de mes, tot i que per comptes de dos quarts de vuit del vespre es farà a les vuit. I pel 
que fa a la Junta de Govern Local, donem peu a què els portaveus dels grups municipals o 
aquells a qui deleguin, puguin participar dels debats que es puguin produir fruit de la Junta 
de Govern, i per tant, pensem que és una proposta que pot ajudar a compartir les decisions 
del dia a dia, tot i que entenem que és possible que donada l’hora que en aquest moment es 
convoca la Junta de Govern, que és a les nou del matí, algú pugui tenir algun impediment, i 
és per això que també la voluntat del govern és que si algun portaveu no pot venir, pugui 
delegar en algun altre membre del grup, ho fem flexible, l’objectiu és que puguin participar 
de l’ordre del dia de la Junta de Govern Local. 
 
Seguidament intervé el senyor Sabrià manifestant que només vol confirmar les paraules que 
vostè ja expressava, ens sembla que convidar podria arribar un encert, però que això sigui a 
les nou del matí dels dijous, entenc que en un municipi com aquest, polítics professionals no 
en té, i per tant, la gent té unes altres tasques professionals a fer, i per tant, això ho entenem 
com un brindis al sol, perquè ja disposàvem de l’ordre del dia i de les actes, l’endemà o al 
cap de dos dies, que es fan prou de pressa, també, però la possibilitat d’assistir, entenem 
que és realment complex i, des d’aquest punt de vista, des d’Esquerra haurem, 
malauradament, de declinar la invitació perquè tenim altres tasques professionals a fer, i ens 
sembla més un brindis al sol que una  proposta seriosa. 
 
El senyor Guerra intervé manifestant que en aquest cas estic d’acord amb el senyor Sabrià, i 
realment no trobo gaire adequada l’hora de la convocatòria. 
 
La senyora Galiana manifesta que el seu grup també considera que l’hora és una mica 
complicada per poder-hi assistir, donat que tothom té tasques professionals i feina i a les 
nou del matí, és molt complicat. 
 
Finalment intervé el senyor Fernández manifestant que en el proper punt de l’ordre del dia 
s’intentarà complir el que és l’ordre d’intervencions. És veritat que quan jo he demanat si hi 
havia algun grup que volgués intervenir, només ha aixecat la mà el portaveu d’Esquerra, per 
tant, intentarem seguir l’ordre que toca.  
Ja ho he dit al principi, és veritat que la Junta de Govern es convoca a les nou del matí, per 
tant, no tothom tindrà les mateixes possibilitats, però per això he obert la porta a què no 
només pugui ser el portaveu sinó qualsevol altre membre, i si algun dia no es pot venir, 
potser es podrà venir algun altre dia, potser hi ha gent que està de vacances i li va bé venir 
un dijous, no és només tancat a portaveus, és obert a portaveus adjunts, i és obert a 
regidors que el propi grup municipal delegui, per tant, assumim l’impediment que això pot 
comportar, que no tothom té les mateixes possibilitats, i que està clar que és el govern qui 
ha de comparèixer a les Juntes de Govern. Pensem que aquesta proposta és oberta, en tot 
cas, és evident que no tothom tindrà les mateixes ocasions de venir, però obrim la porta a 
què es pugui fer.  Aquesta era una oportunitat que no hi era, és veritat que tots teníem 
sempre l’ordre del dia abans de la Junta, tenim l’acta, evidentment, faltaria més, però és un 
pas més, que pugueu participar activament del propi debat, jo penso que és una voluntat 
clara del govern cap el que és la millora de la informació del propi consistori. 
 
Tot seguit se sotmet a votació la proposta d’acord, per la qual cosa, en conseqüència: 

Ple extraordinari de 7 de juliol de 2011  2 



Ajuntament de Palafrugell 

 
 
Vista la proposta sobre règim de sessions del Ple de la Corporació formulada per l’Alcaldia, i 
atès el que disposen els articles 21.1 del Reglament Orgànic Municipal (ROM) i 38 i 78.1 del 
Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les entitats locals (ROF). 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per majoria, amb els vots a favor dels senyors Fernández, 
Rocas, Vencells, Rangel, les senyores Zaragoza i Mauri (PSC), els senyors Gómez, Prats, 
Pujol, la senyora Frigola (CiU), el senyor Genover i la senyora Recio (Entesa), i el senyor 
Guerra (PxC), total tretze vots a favor; i les abstencions dels senyors Sabrià, Vilà, Lledó, la 
senyora Farrarons (ERC), la senyora Galiana i el senyor Rodrigo (PP), total sis abstencions: 
 
Primer.- Fer les sessions ordinàries del Ple de la Corporació l’últim dijous de cada mes, a 
les vuit del vespre. 
 
Segon.- Per Decret d’Alcaldia es pot modificar el dia i l’hora de les sessions de la Junta de 
Govern Local i Junta de Portaveus. 
 
Tercer.- Els portaveus dels grups municipals a l’oposició, podran participar com a convidats, 
amb veu i sense vot, a la Junta de Govern Local, si bé no percebran cap retribució per 
assistència efectiva. 
 
 
2.- CONSTITUCIÓ DE GRUPS MUNICIPALS.- Coneixement.- 
 
ATÈS que l’article 50.1 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text 
refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, determina que per al millor 
funcionament dels òrgans de govern de la corporació, el ple pot acordar la creació de grups 
municipals, i que en aquest sentit els articles 80 a 85 del Reglament orgànic municipal 
desenvolupen aquesta previsió. 
 
ATESA la voluntat dels components de cada llista electoral que han obtingut representació 
corporativa, per constituir-se en Grup municipal i la designació del portaveu. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat donar-se per assabentat de la constitució dels 
següents Grups municipals amb designació del portaveu corresponent: 
 
 Grup municipal del Partit dels Socialistes de Catalunya-Ciutadans pel Canvi-Progrés 

Municipal. PSC(PSOE)-CpC-PM. 
Portaveu: senyor Xavier Rocas i Gutierrez 
Portaveu adjunt primer: senyora Margarita Mauri i Junqué 

 
 Grup municipal de la Federació Convergència i Unió. CIU. 

Portaveu: senyor Albert Gómez i Casas 
Portaveu adjunt: senyor Lluís Pujol i Mascort 

 
 Grup municipal d’Esquerra Republicana de Catalunya-Acord Municipal. ERC-AM. 

Portaveu: senyor Sergi Sabrià i Benito 
Portaveu adjunt: senyor Marius Lledó i Salvador 

 
 Grup municipal de l’Entesa Junts per Palafrugell-Entesa pel Progrés Municipal. EJP-

EPM. 
Portaveu: senyora Núria Rivas i Mascarós 
Portaveu adjunt: senyor Guillem Genover i Ribas 
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 Grup municipal del Partit Popular de Catalunya (PPC). 
Portaveu: senyora Laura Galiana i Garcia 
Portaveu adjunt: Francisco Javier Rodrigo i Lopez 

 
 Grup municipal de Plataforma per Catalunya PxC. 

Portaveu: senyor Eduard Guerra i Castillo 
 
Els regidors titulars formen part i integren la Junta de Portaveus que la presidirà l’alcalde, als 
efectes de les previsions contingudes al Reglament orgànic municipal. 
 
 
3.- ORGANITZACIÓ POLÍTICA I ADMINISTRATIVA, ÀREES DE GESTIÓ I COMISSIONS 
INFORMATIVES.- Aprovació.- 
 
Intervé el senyor Fernández manifestant que aquí, el govern no ha estat massa imaginatiu, 
hem seguit una mica la mateixa estructura que hi havia en l’anterior govern, fins i tot crec 
que en governs anteriors, de crear tres macro àrees que, a més a més, coincideixen amb 
tres comissions informatives, per tant, hem fet una mica de continuïtat. Pel que fa als 
membres hem intentat respectar el que és la professionalitat d’aquests dotze membres, i 
demanaria el suport dels grups. 
 
Seguidament intervé la senyora Galiana manifestant que el seu grup, en aquest punt votarà 
en contra, perquè considerem que és una organització i és una distribució que ha fet el 
govern, en la qual, evidentment no s’ha comptat, com a equip de govern, amb el Partit 
Popular, i en conseqüència el nostre vot, el govern pot fer el que vulgui, pot fer les 
distribucions que vulguin, però com que en tot això no s’ha comptat amb la nostra opinió ni 
amb el nostre recolzament, ni s’ha comptat amb nosaltres per prendre decisions de govern, 
el nostre vot serà en contra d’aquest punt. 
 
A continuació intervé el senyor Genover, manifestant que, d’entrada, el nostre grup ens 
abstindrem, però podem fer un apunt. Tal com vostè ha dit, és un apunt força conservador, 
com en altres governs, però nosaltres li volem dir que fa quatre anys, vostè, en aquest 
mateix Ple d’aprovació del Cartipàs, deia que les Comissions Informatives s’havien d’obrir a 
molt gent del municipi, per exemple, la de Serveis a les Persones, a la gent que col·labora 
en els àmbits associatius; que Urbanisme s’havia d’obrir als constructors i promotors. 
Nosaltres, en part ens alegrem que vostè hagi adoptat el model més clàssic, per això la 
nostra abstenció. 
 
El senyor Sabrià intervé manifestant que el seu grup també s’abstindrà. Nosaltres, una mica 
com expressava també l’entesa i com havíem anat sentint en les darreres setmanes, ens 
esperàvem un plantejament diferent. S’havia parlat de canvis d’estructura, i aquí em deixarà, 
que en aquest punt, barregi una mica també les delegacions que vostès han fet, i sumar una 
mica les dues coses, i expressar-les totes dues aquí. Finalment aquests canvis no hi ha 
estat, s’havia parlat de macro àrees, de canvis en el treball transversal, i al final, l’estructura 
que es fan, tant de comissions com també de delegacions, és molt semblant a la que hi 
havia, evidentment no ens sembla malament, un reconeixement probablement a què la 
distribució que hi havia era la correcta, però lluny del discurs que s’havia ofert darrerament, 
potser hi ha tingut molt pes els seus socis de govern, se’ns fa difícil saber-ho, perquè el 
pacte de govern no el coneixem, com a mínim no som conscients que l’hagin fet públic, que 
és una cosa que ens agradaria que passés en algun moment, perquè sinó se’ns fa difícil 
pensar o saber cap a on estan caminant. La novetat més important, entenc, d’aquesta 
estructura, era el nomenament d’un adjunt al Primer Tinent d’Alcalde, però aquesta va ser 
molt breu, esperem que això no hagi suposat una primera crisi de govern, però tampoc ens 
acabem de creure que sigui per a un millor estudi, que el govern improvisi d’aquesta 
manera, i també ens agradaria, aquí parlem de l’estructura i saber el perquè d’aquest rècord 
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d’un nomenament i un cessament tant ràpid que hem tingut, en 48 hores aproximadament, 
tot i que la web hi va ser, em sembla, fins ahir al migdia, encara teníem adjunt al Primer 
Tinent d’Alcalde. 
 
Novament intervé el senyor Fernández manifestant que pel que fa la intervenció de la 
senyora Galiana, dir-li que evidentment aquesta distribució obeeix al govern, és fruit de 
l’estructura organitzativa que fa el propi govern, fruit del pacte de govern i també, com a 
conseqüència de la distribució d’àrees però és una estructura que ja ve de l’any 2003, i per 
tant, pensem que el que és el nivell orgànic funcional, més o menys ha funcionat i, a més a 
més, és una manera d’aglutinar les àrees que tenen una certa relació. 
Al senyor Genover dir-li que no és una estructura conservadora, en tot cas és continuista, 
amb això hi estem d’acord. És veritat que aquí estem aprovant un punt que és l’estructura 
organitzativa bàsica que després tindrà complements addicionals, nosaltres ja estem 
treballant amb la creació del que han de ser elements de participació, consells de districte, 
hem fet el pas per començar a constituir el Consell Econòmic i Social,  crearem els Consells 
assessors, que aquí és on hi haurà peu a què hi puguin participar gent dels sectors, 
evidentment  tot això no està fet, perquè tothom sap que el Consistori es va constituir el dia 
11 de juny, per tant, estem caminant i donant un següent pas d’una aposta per una 
descentralització administrativa i per intentar que els diferents col·lectius pugui participar-hi. 
Tindrem, d’una manera immediata la constitució de la Taula de convivència i ciutadania, on 
també hi podran participar els grups polítics i també les entitats, per tant, aquest punt és un 
punt inicial de cartipàs, que evidentment després ha de comportar el que són els 
desplegaments addicionals, per tant, en futurs plenaris i Juntes de Govern, veuran que això 
es va desenvolupant. 
Pel que fa a la intervenció del portaveu d’Esquerra Republicana, dir-li el mateix, 
evidentment, en aquesta estructura no hi ha innovació, és veritat, no hi ha cap innovació, 
mantenim la mateixa estructura que hi havia en l’anterior govern, la innovació, evidentment 
vindrà a partir del desenvolupament dels diferents òrgans que el propi govern començarà a 
posar en marxa, obeeix evidentment, vostè a fet referència al que són els decrets de 
delegacions del cartipàs, evidentment obeeix al fruit d’un pacte, evidentment quan sabem 
que hi ha pacte, hi ha una distribució de responsabilitat política, una distribució d’àrees, i és 
evident que el cartipàs i aquestes delegacions obeeixen, evidentment, al pacte. El pacte s’ha 
fet públic, en tot cas a vostè i a tots els grups, si volen, els hi farem arribar l’acord del pacte, 
igual que l’acord programàtic, no trigarem cinc mesos com l’anterior govern, ho farem de 
manera immediata el dilluns, tindran tots el pacte de govern, igual que l’acord programàtic, i 
també tindran, abans del ple ordinari, la distribució horària dels regidors, no caldrà esperar 
cinc mesos per tenir la distribució horària de cada regidor, tot això abans del Ple ordinari ho 
tindran. 
I és veritat que es va fer un decret d’alcaldia d’adjunt al Primer tinent d’Alcalde, jo ja vaig 
reconèixer que la funció que volia tenir el decret era nomenar la figura del coordinador de 
l’Àrea del Primer Tinent d’Alcalde, no era una figura d’adjunt al Primer Tinent d’alcalde sinó 
que era una àrea de coordinació de la primera tinença d’alcaldia, per tant, això és el que té 
el govern en aquest moment damunt la taula, ho estem revisant, és una funció que és una 
persona que ha d’ajudar al Primer tinent d’alcalde a desenvolupar les seves pròpies tasques, 
per tant, això no ha d’interferir, evidentment, al que és l’estructura orgànica del propi govern, 
però torno a repetir, aquestes delegacions, evidentment obeeixen a un pacte, i és que és un 
govern amb dues formacions, i evidentment, fruit del pacte hi ha d’haver unes delegacions 
que són les que en aquest cas, s’han de respectar, com no podria ser d’una altra manera. 
 
El senyor Genover intervé manifestant que estan d’acord amb el fet que la gent ha de 
participar, però no a les comissions informatives, aquesta és la nostra postura. 
 
També intervé novament el senyor Sabrià manifestant que només vol fer notar que l’acord 
de govern de l’any 2007 es va lliurar abans de confeccionar, no els horaris, com diu vostè, 
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però l’acord de govern es va fer públic abans de formar el govern, abans del Ple de formació 
del govern. 
 
El senyor Fernández manifesta que ells també el varen fer públic mitjançant roda de premsa, 
el dia abans del Ple d’investidura, i vàrem entregar la còpia del pacte a tots els mitjans, en 
tot cas, si vostè ho va entregar abans, jo no crec que hi hagi registre d’entrada per justificar 
que això es va entregar abans, de fet, aquí no discutim si va ser una setmana abans o 
després, jo el que els hi dic és que el pacte de govern i l’acord programàtic, vostès dilluns el 
tindran, i la distribució horària del govern, abans del ple ordinari també la tindran, deixem si 
en l’anterior mandat es va fer una setmana abans o una setmana després.  
 
Tot seguit se sotmet a votació la proposta d’acord, per la qual cosa, en conseqüència: 
 
 
ATÈS que l’article 20 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local, 
modificat per la Llei 11/1999, de 21 d’abril, estableix en els municipis de més de cinc mil 
habitants la constitució obligatòria d’òrgans que tinguin per objecte l’estudi, informe o 
consulta de tots els assumptes que han de ser sotmesos a la decisió del Ple, així com el 
seguiment de la gestió de l’Alcalde, la Junta de Govern Local i els Regidors que ostentin 
delegacions, sens perjudici de les competències de control que corresponen al Ple. 
 
ATÈS que, per altra banda, l’article 60 del Text refós de la Llei municipal i de règim local de 
Catalunya obliga a constituir comissions informatives en tots els municipis de més de cinc 
mil habitants. 
 
ATÈS també el que disposen els articles 72 i següents del Reglament orgànic municipal. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per majoria, amb els vots a favor dels senyors Fernández, 
Rocas, Vencells, Rangel, les senyores Zaragoza i Mauri (PSC), els senyors Gómez, Prats, 
Pujol, la senyora Frigola (CiU), dels senyors Sabrià, Vilà, Lledó, la senyora Farrarons (ERC), 
i el senyor Guerra (PxC), total quinze vots a favor; les abstencions del senyor Genover i la 
senyora Recio (Entesa), total dues abstencions; i el vot en contra de la senyora Galiana i el 
senyor Rodrigo (PP), total dos vots en contra: 
 
Primer.- L’organització política i administrativa de l’Ajuntament s’estructura en les següents 
àrees: 
 

1. Àrea de Règim Interior, Hisenda i Activitat Econòmica (Pressupost i Hisenda, 
Règim Interior i control Administratiu, Comunicació, Noves tecnologies, Relacions 
ciutadanes, Comerç, Turisme, Arxiu, activitat econòmica, ocupació i promoció, 
etc). 

2. Àrea de Serveis a les Persones (Educació, Biblioteca, Museu del Suro Policia 
Local, Ciutadania i Benestar Social, Habitatge, Cultura, Esports, Joventut i 
Festes, Solidaritat i Agermanaments). 

3. Àrea d’Urbanisme (Urbanisme, Pla de Barris, Obres Públiques, Serveis 
Municipals i Medi Ambient) 

 
Segon.- Establir dintre de l’Alcaldia el següent òrgan de coordinació: 
 

1. Junta de Portaveus, el dijous anterior al Ple ordinari, a la tarda. 
 
Tercer.- Crear dintre de les àrees expressades en el punt primer, com a òrgans 
complementaris de l’organització municipal i de caràcter estable, les tres Comissions 
Informatives que es relacionen seguidament: 
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1. Comissió Informativa de Règim Interior, Hisenda i Activitat Econòmica 
(Pressupost i Hisenda, Règim Interior i control Administratiu, Comunicació, Noves 
tecnologies, Relacions ciutadanes, Comerç, Turisme, Arxiu, activitat econòmica, 
ocupació i promoció, etc). 

2. Comissió Informativa de Serveis a les Persones (Educació, Biblioteca, Museu del 
Suro Policia Local, Ciutadania i Benestar Social, Habitatge, Cultura, Esports, 
Joventut i Festes, Solidaritat i Agermanaments). 

3. Comissió Informativa d’Urbanisme (Urbanisme, Pla de Barris, Obres Públiques, 
Serveis Municipals i Medi Ambient) 

 
Quart.- Cada Comissió Informativa estarà integrada per un total de 12 membres corporatius, 
amb representació de tots els Grups municipals presents en la Corporació i amb la següent 
distribució: 
 

- Tres membres del Grup municipal del PSC(PSOE)-CpC-PM. 
- Tres membres del Grup municipal de CiU. 
- Dos membres del Grup municipal d’ERC. 
- Dos membres del Grup Municipal de l’Entesa. 
- Un membre del Grup municipal del PPC. 
- Un membre del Grup municipal de PxC. 

 
Correspondrà a cada Grup municipal designar els integrants de cada Comissió i els seus 
suplents, comunicant-ho per escrit perquè l’Alcaldia pugui decretar la composició definitiva 
de cada Comissió Informativa. 
 
Cinquè.- La constitució de les Comissions Informatives per iniciar les seves activitats, les 
seves funcions i el seu règim de funcionament, serà d’acord amb el Reglament orgànic 
municipal (ROM) i el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les 
corporacions locals (ROF). 
 
Sisè.- Es crea la Comissió Especial de Comptes com a òrgan d’existència preceptiva en 
l’Ajuntament, amb les funcions assenyalades pels articles 58 i 101 del Text refós de la Llei 
municipal i de règim local de Catalunya, si bé la composició d’aquesta Comissió, quant al 
nombre de membres i els seus integrants, serà coincident amb la Comissió Informativa de 
Règim Interior, Hisenda i Activitat Econòmica. 
 
 
4.- PROPOSTA D’INDEMNITZACIONS DELS MEMBRES DE LA CORPORACIÓ.- 
Aprovació.- 
 
Intervé el senyor Fernández manifestant que aquí també fem una proposta que en termes, 
podríem dir, individualitzats, de regidors de govern, ve a ser molt similar al que hi havia. 
També és veritat que hi ha alguns ajustaments, fruit bàsicament del que és el règim de 
dedicacions parcials, que en aquests moments nosaltres passem només amb una de 25 
hores, i la resta tots cobrem per assistències a Plens i Juntes de Govern, en l’anterior 
mandat això no era així, sinó que hi havia quatre dedicacions parcials, tot i que una era 
inferior a les altres tres, que eren de 20 hores, això fa una variació, evidentment, de 
dedicació, però el còmput individual del que s’ingressa com a regidor, estem bàsicament al 
mateix nivell del que cobrava l’anterior govern. Sí que és veritat que fruit del fet que 
s’eliminen una part de dedicacions parcials, i per tant, es redueix el cost de seguretat social, 
i que som un regidor menys governant, això fa que el cost global del que són les 
assignacions, podríem dir, al cost de l’activitat política del propi Consistori, si sumem també 
l’ajustament que hi ha hagut, a la baixa, de les aportacions als grups municipals, fa que hi 
hagi un estalvi comparatiu, si haguéssim de fer any per any, d’un 15%, per tant, pensem que 
hem fet una proposta, en aquest marc d’austeritat, del que són les finances públiques, en 
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l’acord també s’estipula que en el cas del govern, ja que hi ha dos membres, un jo mateix 
que soc parlamentari a Madrid, i la senyora Montalban que és parlamentària al Parlament de 
Catalunya, mentre les cambres no estiguin dissoltes o no estiguem fora d’aquesta activitat, 
només cobrarem per assistència a plenari, cal recordar que la indemnització és compatible 
al sou com a Diputat o Diputada, el que no és compatible és la retribució per dedicacions 
parcials, per tant, jo crec que també, en aquest marc d’austeritat i que hi ha molt gent que 
entenem que ho està passant malament, és bo que també hi hagi aquesta proposta que 
mentre això sigui així, només cobrem aquests 460 euros que ens pertocaria per assistència 
al Ple, com qualsevol altre regidor. Per tant, penso, i acabo, que és una proposta ajustada, 
que va molt en la línea del que havia fet fins ara l’anterior govern, que l’ajust bàsicament es 
produeix per aquesta reducció de seguretat social amb el que són les dedicacions parcials, 
perquè hi ha un regidor menys governant i perquè ajustem les atribucions als grups polítics, i 
per tant, perquè nosaltres sempre hem defensat que Palafrugell no és precisament un 
municipi que s’hagi caracteritzat en els últims anys per grans sous a nivell polític, hem estat 
sempre  a la banda força baixa del que són les directrius i orientacions que dóna la 
Federació de Municipis, i jo crec que en aquesta línea s’ha de seguir, i més en aquest 
moment en què realment estem en un context que hi ha famílies que veritablement ho estan 
passant força malament. 
 
- senyora Galiana: El nostre grup votarà en contra, no perquè ens sembli ni bé ni malament 
les indemnitzacions que s’han previst, sinó perquè pensem que es podien haver fet amb el 
consens dels partits de l’oposició. És una decisió que l’han pres l’equip de govern pel seu 
compte sense consultar i sense tenir en compte les propostes que podíem haver presentat 
els grups de l’oposició. Donat que ha estat una decisió presa unilateralment i sense cap 
tipus de consens, el nostre vot serà en contra. 
 
- senyor Genover: Nosaltres, només un únic apunt, referent a les indemnitzacions als grups. 
L’abstenció en aquestes últimes eleccions ens preocupa, perquè estem al voltant del 50% o 
més, llavors només dir que estem d’acord amb l’austeritat, que és necessària, tot el que 
sigui, però pensem que si traiem mitjans als grups, sembla que a la llarga fem que aquests 
grups no pugin fer més coses, no tinguin mitjans per afavorir l’activitat política en el poble. 
Votarem afirmativament, que sí, però aquest apunt el dic. 
 
- senyor Sabrià: Nosaltres estem d’acord amb el plantejament que feia el Partit Popular, una 
mica que ens hauria agradat saber-ho d’una altra manera i no saber-ho per la premsa, en tot 
cas això queda dit. La veritat és que a nosaltres, més que les indemnitzacions, que creiem 
que, com s’ha dit ja reiteradament, en aquest Ajuntament serà jo crec, que el tercer mandat 
consecutiu en què estarem en unes xifres més que raonables i fins i tot potser inferiors al 
que pertocaria en alguns casos, ens preocupa més quina serà la dedicació que d’aquí en 
sortirà, quina dedicació podran tenir en un equip reduït com aquest cadascun dels regidors, i 
per tant, ens sembla molt bé que això ens ho puguin lliurar aviat, perquè és una cosa que 
realment ens preocupa, ens preocupa quina dedicació tindrà l’Alcalde, entenem que un 
poble de 24.000 habitants, com el nostre, o que s’acosta als 24.000 habitants, com el nostre, 
requereix una dedicació importantíssima, i estem segurs que Palafrugell no es pot permetre 
un Alcalde que estigui molts dies de la setmana a Madrid, entenem que hi havia un 
compromís de dedicació a la Vila, en el seu moment, i que s’havia exposat expressament i 
que a hores d’ara sembla que no es complirà, com a mínim no es complirà fins que s’acabi 
aquest mandat, per tant, a nosaltres el que sí ens interessa molt és saber aquestes 
dedicacions, que suposa ser regidor d’algunes àrees, suposarà la mateixa dedicació, 
suposarà menys, suposarà que perdem dedicacions d’aquest equip de govern i que per tant 
li mancaran mans?, aquí al que nosaltres estarem molt amatents és a saber si realment 
tenim un alcalde que es dedica en cos i ànima a Palafrugell o no, i si tenim uns regidors que 
estan aquí per fer la seva feina com esperem o no hi són, i per tant, jo crec que si parlem de 
xifres, ens sembla més que raonables,  se semblen a les xifres que hi havia fins ara, i si 
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parlem de dedicació, això ens preocupa força més que no pas les xifres que estem aprovant 
ara.   
 
- senyor Fernández: Com ja deia al principi, és una proposta que entenc que va molt en la 
línea del que fins ara aquest Consistori ha tingut.  La senyora Galiana ens deia que no hi 
havia hagut consens, bé aquesta és una proposta que fa el propi govern, penso que amb 
aquest criteri d’austeritat i emmarcat en la situació que hi ha en aquest moments, penso que 
vostè tindrà elements per poder contraposar i fer propostes de reducció a la baixa o a l’alça, 
quan entre en el debat de pressupostos que serà el mes de novembre, allà podrem discutir 
si realment aquestes quantitats vostè optaria per pujar-les, baixar-les, puc arribar a entendre 
que vostè es queixi que no hi ha hagut consens, és veritat, jo no he consensuat aquestes 
quantitats amb l’oposició, les he consensuat amb el govern.  
Al senyor Genover, dir-li que compartim aquesta inquietud que hi ha de la societat civil 
envers el partits polítics, tot i que també entenc que la solució no passa perquè d’alguna 
manera amb els recursos públics els partits polítics puguin mantenir la seva activitat, en tot 
cas, els partits polítics han de fer una activitat diferent de la que han fet fins ara perquè les 
eleccions ens han llençat un missatge clar de distanciament  amb els partits polítics, però 
aquí, jo crec que ja fa molts anys que es va posar aquesta indemnitzacions, que ajuda a què 
els partits polítics puguin tenir una mínima activitat, des de poder fer algun tipus de revista, i 
que es pugui organitzar internament cada grup.   
En relació al senyor Sabrià, miri, la dedicació, jo li dic que abans del ple ordinari del mes de 
juliol, vostè tindrà la llista dels horaris que fa cada regidor, veurà que hi ha una dedicació 
important en funció de les responsabilitats que cada regidor té, per tant, això esperem que li 
tregui el dubte, però ja li he dit abans, tot just el dia 11 farà 30 dies que aquest Consistori es 
va constituir, per tant, estem caminant, estem intentant agafar el pols a l’Ajuntament, vostès 
que han governat, igual que jo que he governat, saben que   no és fàcil, que aquest 
Ajuntament és complicat, i amb aquesta voluntat estem treballant. 
En relació al meu compromís com a alcalde, aquest va ser que no em tornaria a presentar a 
cap elecció de cap espai supramunicial, he renunciat tant a Consells Comarcals com a 
possibilitats d’anar a altres òrgans supramunicipals, i la voluntat meva és dedicar-me 
plenament a l’Ajuntament. Aquests mesos de juliol i d’agost que és inhàbil a nivell de 
Congrés de Diputats, fins el dia 12 de setembre, estic a dedicació plena a l’Ajuntament, i 
només estaré cobrant els 470 euros per assistència al plenari. A partir del 12 de setembre la 
meva voluntat és  plegar del Congrés de Diputats, però en el suposat cas que no pugui 
plegar, per qüestions de partit, tothom sap que les eleccions o bé són el mes de novembre o 
bé són el mes de març, en el pitjor del casos, jo jauré d’estar a Madrid un dia i mig a la 
setmana, fins a mitjans de desembre, per tant, tot i això, en aquest context, possiblement, 
em voldria equivocar, però si féssim la suma d’hores, potser estaria dedicant més hores de 
les que dedicava vostè, en tot cas, ja ho veurem, ho veurem en el futur, exactament quines 
hores podré dedicar jo i quines dedicava vostè, el que sí li puc dir és que quan deixi de ser 
diputat al congrés, tindré dedicació plena horària a l’Ajuntament, cosa que vostè no tenia, 
per tant, en tot cas, el que sí que hem de dir, és que mirem com evolucionem, mirem com 
anem, quan vostè tingui el calendari d’horaris de tots els regidors, podrà veure si realment  
aquella dedicació horària és compatible amb la seva funció de responsabilitat, que hem 
intentat que així sigui, evidentment que quan hem fet el cartipàs de delegacions també hem 
intentat que aquell que realment té més temps de dedicar-s’hi pugui fer una àrea en la qual 
ho requereixi. Vostè sap que no totes les àrees tenen la mateixa complexitat, en aquest 
consistori, i no totes les àrees requereixen la mateixa dedicació horària, per tant, hem 
intentat fer això, segurament que en algun cas potser ho hauríem pogut ajustar millor, però 
jo li demanaria, en tot cas, que donem aquest temps de reajustament i el temps ens dirà, si 
realment el temps que dediquem a la nostra àrea, és suficient o no. 
Jo agraeixo les intervencions i crec que és una proposta acord amb el context que hi ha, per 
afrontar el que és la dedicació i el que els regidors han de dedicar d’horari a aquest 
Consistori. 
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- senyor Sabrià: Només dir-li que nosaltres esperarem els 100 dies, evidentment, però sí que 
li volíem advertir que estaríem amatents a aquest tema, perquè realment ens preocupa. 
 
Tot seguit se sotmet a votació la proposta d’acord, per la qual cosa, en conseqüència: 
 
 
VIST que el proppassat dia 11 de juny de 2011, es va constituir la nova Corporació 
Municipal, i quant a la distribució de càrrecs, funcions i serveis que s’encarreguen als 
regidors, es considera adient procedir a l’assignació d’indemnitzacions als nous membres 
del Consistori, en funció de les seves tasques i assistències. 
 
ATÈS que la normativa sobre règim local, al referir-se a l’Estatut dels membres de les 
Corporacions Locals, estableix en els articles 75 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de 
les bases del règim local (LRBRL), modificat per la Llei 11/1999, de 21 d’abril, 13 del 
Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les entitats locals (ROF) i 166 del 
Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya (LMRLC), el dret dels regidors a 
la percepció d’indemnitzacions per assistències a les sessions dels òrgans col·legiats de que 
formen part, i en la quantia i les condicions que acordi el Ple de la Corporació. 
 
ATÈS que de conformitat amb l’article 73.3 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, en la seva nova 
redacció introduïda per la Llei 11/1999, de 21 d’abril, els Grups municipals podran percebre 
mensualment assignacions econòmiques amb destinació als conceptes i finalitats 
expressats en l’esmentada Llei i amb l’obligació de portar una comptabilitat específica de les 
assignacions abonades. 
 
ATÈS que així mateix, la normativa esmentada permet l’existència legal de regidors amb 
dedicació parcial (article 75.2 de la Llei Reguladora de Bases de Règim Local). 
 
ATÈS el contingut dels criteris orientatius en matèria de retribucions de regidors electes, que 
estableix la Federació de Municipis de Catalunya i l’Associació Catalana de Municipis i 
Comarques. 
 
ATÈS el que disposa l’article 5.2 de la Llei 53/1984, d’incompatibilitats en el sector públic. 
 
ATÈS el que disposen els articles 28 a 32 del Reglament Orgànic Municipal de Palafrugell. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per majoria, amb els vots a favor dels senyors Fernández, 
Rocas, Vencells, Rangel, les senyores Zaragoza i Mauri (PSC), els senyors Gómez, Prats, 
Pujol, les senyores Frigola i Montalban (CiU), el senyor Genover i la senyora Recio (Entesa) 
i el senyor Guerra (PxC), total catorze vots a favor; les abstencions dels senyors Sabrià, Vilà, 
Lledó i la senyora Farrarons (ERC), total quatre abstencions; i el vot en conta  de la senyora 
Galiana i el senyor Rodrigo (PP), total dos vots en contra: 
 
Primer.- Establir el règim de dedicació parcial que es recull als articles 28 b), 29 i 30 del 
ROM, a favor del següent regidor: 

- El regidor delegat de Serveis Municipals i de Medi Ambient, senyor Xavier Rangel 
i Martínez 

La dedicació parcial setmanal serà de 25 hores, amb una retribució bruta anual de: 24.000 
euros, prorratejat per 14 pagues. 
 
Segon.- Aprovar les següents indemnitzacions per assistències efectives als òrgans 
municipals col·legiats (Ple de la Corporació i Junta de Govern Local): 
 
Annex I 
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unitari sessions any 
Assistència a la Junta de Govern Local Alcalde 512,00 € 48 24.576,00 € 
Assistència a la Junta de Govern Local 1r. 
Tinent d'Alcalde 

365,00 € 48 17.520,00 € 

Assistència a la Junta de Govern Local regidors 
delegats àrees municipals 

242.00 € 48 11.616,00 € 

Assistència a la Junta de Govern Local regidors 
adjunts d’àrees municipals  

210,50 € 48 10.104,00 € 

Assistència al Ple per regidor 460,00 € 12 5.520,00 € 
 
Annex II 
 

REGIDOR Sessions Junta de 
Govern Local 

Sessions Ple 

FERNANDEZ IRUELA JULI 48  12  
ROCAS GUTIERREZ XAVIER 48  12  
ZARAGOZA LLIRINOS JUDIT 48 12  
VENCELLS SERRA JOAQUIM 48 12  
MAURI JUNQUÉ MARGARITA  48 12  
RANGEL MARTINEZ XAVIER   
GOMEZ CASAS ALBERT 
PRATS ESTEVE FREDERIC 
FRIGOLA BORRAS M TERESA 
PUJOL MASCORT LLUIS 
MONTALBAN VILAS BEGONYA 
SABRIÀ BENITO SERGI 
VILA BONMATI XAVIER 
LLEDO SALVADOR MÀRIUS 
FARRARONS TURRÓ M CARME 
RIVAS MASCAROS NÚRIA 
GENOVER RIBAS GUILLEM 
RECIO LOPEZ ANA REMEDIOS 
GALIANA GARCIA LAURA 
RODRIGO LOPEZ F JAVIER 
GUERRA CASTILLO EDUARD 
 

48  
48 
48 
48 

 

12  
12 
12 
12 
12 
12 
12 
12 
12 
12 
12 
12 
12 
12 
12 

 
     

   
 
 
En el còmput mensual i anual es meritaran el número d’assistències que figuren en el 
quadre annex I a aquesta proposta, que també s’aprova. 
 
Al final de cada exercici econòmic, es regularitzaran les assistències abonades segons el 
que es disposa a l’apartat anterior, en referència a la concurrència efectiva a les sessions, 
de manera que si algun Regidor no hagués concorregut efectivament al nombre de sessions 
del Ple o de la  Junta de Govern Local establertes en el quadre annex II, meritarà únicament 
assistències per les concurrències efectives. 
 
No obstant l’exposat, i només pel que fa a la Junta de Govern Local, es tolerarà un màxim 
de sis faltes d’assistència justificades al llarg de l’any, sempre i quan s’acrediti, per part del 
Regidor, mitjançant declaració jurada, que s’estan realitzant tasques de l’Àrea o districte que 
es gestiona. 
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Pel que fa a l’annex I, que regula el Ple per Regidor, 460 euros x 12 sessions = 5.520. euros 
anuals, s’entén que la quantitat de 5.520 euros anuals és una quantitat màxima i limitativa 
per cada any, encara que s’assisteixi a més de 12 sessions plenàries. Cas que no s’assoleixi 
el nombre de 12 sessions, les indemnitzacions a satisfer per assistència a Ple, serà de 460 
euros, per cada Ple efectivament assistit.  
 
Els regidors que siguin parlamentaris, tant a les Corts Generals com al Parlament de 
Catalunya, i mentre no es dissolguin les cambres, només cobraran per assistència al Ple 
Corporatiu. 
  
El règim d’assistències és aplicable també als Regidors no membres de la Junta de Govern 
Local que hi assisteixin en qualitat de convidats, excepte els grups municipals a l’oposició. 
 
Tercer.- Aprovar assignar la dotació econòmica als sis grups municipals: 150 euros 
mensuals per grup i 135 euros mensuals per cada regidor adscrit al grup a partir del segon 
regidor (el primer compta com a grup), de forma que resulta el següent quadre de dotacions 
als grups municipals: 
 
GRUP 
MUNICIPAL 

NÚM. 
REGIDORS 

APORTACIÓ PER 
REGIDOR 

APORTACIÓ PER 
GRUP 

APORTACIÓ 
TOTAL MES 

APORTACIÓ 
TOTAL ANY 

PSC 6 135,00 € 150,00 € 825,00 € 9.900,00 €
CIU 5 135,00 € 150,00 € 690,00 € 8.280,00 €
ERC 4 135,00 € 150,00 € 555,00 € 6.660,00 €
ENTESA 3 135,00 € 150,00 € 420,00 € 5.040,00 €
PPC 2 135,00 € 150,00 € 285,00 € 3.420,00 €
PxC 1 --- 150,00 € 150,00 € 1.800,00 €
 
 
Aquestes quantitats s’ingressaran a nom de cada Grup Municipal a l’entitat bancària que 
assenyalin els respectius portaveus.  
 
Quart.- Les indemnitzacions i assignacions a què es refereixen els apartats primer, segon i 
tercer d’aquest acord, seran revisades amb periodicitat anual a partir del mes de gener de 
2012, segons els increments i disminucions que experimenti percentualment l’IPC català 
publicat per l’Institut Nacional d’Estadística (INE) o organisme que pogués substituir-lo. 
 
A les quantitats assignades com a indemnitzacions s’hi aplicarà la corresponent retenció en 
concepte de l’IRPF. 
 
 
5.- NOMENAMENT DE REPRESENTANTS DE LA CORPORACIÓ.- Aprovació.- 
 
Intervé el senyor Fernández manifestant que hi ha diferents òrgans, hi ha alguns òrgans que 
els seus representants ja venen donats pels propis estatuts, que diuen quins han de ser els 
seus representants, i la resta, quan són membres que faculta que cada grup proposi, és 
cada grup el que ha decidit qui vol que hi assisteixi. També és veritat que durant el procés 
del mandat, és susceptible a variacions, hi ha molts òrgans, n’hi ha alguns que tenen un 
contingut i una feina important i d’altres que potser es reuneixen un cop a l’any. Aquesta és 
la proposta que fa el govern en tot allò que ens pertoca com a govern i la resta de grups, el 
que ha fet cada grup de forma voluntària. 
 
- senyor Genover: Només volia dir que ens preocupa la dispersió en els Consells Escolars, 
tenim 13 Consells Escolars i hi ha sis persones diferents. Sabem que Palafrugell és un 
centre de referència en Ensenyament i en Cultura, esperem que hagin tingut això present 
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per la bona marxa de tot el tema escolar, res més, votarem a favor però volem fer aquest 
apunt. 
 
- senyor Fernández: Ho hem tingut en compte, senyor Genover. Precisament el dubte era si 
era millor concentrar-ho tot en una persona, amb el que això comporta, perquè n’hi ha molts 
i després es poden solapar les pròpies convocatòries i a vegades, el propi regidor no pot 
arribar a tots, o era millor fer-ho així, en funció d’una certa distribució, amb el benentés que 
després, quan hi ha aquell Consell Escolar, el regidor que hi va ha de traslladar els acords al 
propi Regidor d’Educació. En tot cas, pensem que és més ajustat que sigui repartit entre 
diferents regidors, perquè així dóna l’opció que en aquests consells escolars, mirem que 
realment el regidor hi sigui, perquè de l’altra manera, hi havia hagut etapes quan hi havia 
bàsicament un regidor que estava apuntat a gairebé tots, i li costava molt arribar-hi, perquè 
evidentment són molts consells escolars, i alguns es poden convocar el mateix dia, i llavors, 
els regidors també tenen les seves tasques de la pròpia responsabilitat, per tant, recollim 
l’aportació, però ho hem fet en aquest sentit. 
 
Tot seguit se sotmet a votació la proposta d’acord, per la qual  cosa, en conseqüència: 
 
 
ATÈS que l’article 21.5 del ROM i l’article 38 del Reglament d’organització, funcionament i 
règim jurídic de les entitats local (ROF), de 28 de novembre de 1986, estableix que en 
sessions següents a la de la constitució de la Corporació s’adoptaran pel Ple els acords 
corresponents a nomenament de representants de la Corporació en les diferents entitats, 
institucions i organismes en els quals, d’acord amb els seus estatuts o reglaments, es 
requereix la presència corporativa. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per majoria, amb els vots a favor dels senyors Fernández, 
Rocas, Vencells, Rangel, les senyores Zaragoza i Mauri (PSC), els senyors Gómez, Prats, 
Pujol, les senyors Frigola i Montalban (CiU), dels senyors Sabrià, Vilà, Lledó, la senyora 
Farrarons (ERC), senyor Genover i la senyora Recio (Entesa), i el senyor Guerra (PxC), total 
divuit vots a favor; i el vot en contra de la senyora Galiana i el senyor Rodrigo (PP), total dos 
vots en contra: 
 
Nomenar als regidors que seguidament s’esmenten com a representants d’aquesta 
Corporació en les entitats, institucions i organismes, que també s’indiquen, d’acord amb les 
previsions contingudes en els estatuts i reglaments pels quals aquells es regeixen: 
 
PATRONAT DEL MUSEU DEL SURO (article 17 dels Estatuts) 
President: senyor JULI FERNÁNDEZ i IRUELA, Alcalde President de l’Ajuntament 
Vicepresident: senyor XAVIER ROCAS i GUTIERREZ 
6 Vocals designats pel Ple:   

senyor FREDERIC PRATS i ESTEVE (CiU)  
 senyor LLUÍS PUJOL i MASCORT (CiU)  
 senyor  SERGI SABRIÀ i BENITO (ERC) amb veu i sense vot 
 senyora NÚRIA RIVAS i MASCARÓS (Entesa) amb veu i sense vot 
 senyora LAURA GALIANA i GARCIA (PPC) amb veu i sense vot 
 senyor EDUARD GUERRA i CASTILLO (PxC) amb veu i sense vot 
 
INSTITUT DE PROMOCIÓ ECONÒMICA I DESENVOLUPAMENT LOCAL (IPEP), article 7 
dels Estatuts 
President: senyor JULI FERNÁNDEZ i IRUELA, Alcalde President de l’Ajuntament 
Primer Vicepresident:  senyor ALBERT GOMEZ i CASAS  
6 Vocals: senyor JOAQUIM VENCELLS i SERRA (PSC)  
    senyor LLUÍS PUJOL i MASCORT (CiU)  
    senyor CARME FARRARONS i TURRÓ (ERC)  
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   senyora ANA RECIO i LÓPEZ (Entesa)  
   senyor FRANCESC XAVIER RODRIGO i LOPEZ (PPC)  

    senyor EDUARD GUERRA i CASTILLO (PxC)  
 
INSTITUT MUNICIPAL D’ESPORTS (article 6 dels Estatuts) 
President: senyor JULI FERNÁNDEZ i IRUELA, Alcalde President de l’Ajuntament 
Vicepresident: senyor JOAQUIM VENCELLS i SERRA, Regidor Delegat d’Esports 
Vocals (1 vocal en representació de cada grup municipal):  
Senyora MARGARITA MAURI i JUNQUÉ (PSC) 
senyor LLUÍS PUJOL i MASCORT (CiU)  
senyor XAVIER VILÀ i BONMATÍ (ERC)  
senyor GUILLEM GENOVER i RIBAS (Entesa)  
senyor FRANCESC XAVIER RODRIGO i LOPEZ (PPC)  
senyor EDUARD GUERRA i CASTILLO (PxC)  
 
INSTITUT MUNICIPAL DE MITJANS DE COMUNICACIÓ PÚBLICA (article 7 dels 
Estatuts) 
El president: senyor JULI FERNÁNDEZ i IRUELA  
El Vicepresident : senyor ALBERT GOMEZ i CASAS regidor delegat de Comunicació i 
Noves Tecnologies i Primer Tinent d’Alcalde. 
Vocals: 
Senyor XAVIER ROCAS i GUTIERREZ, regidor Delegat de Cultura. 
Senyora JUDIT ZARAGOZA i LLIRINOS (PSC) 
Senyor JOSEP MUÑOZ i CASTILLO (CiU) 
Senyor MÀRIUS LLEDÓ i SALVADOR (ERC) 
Senyor MANEL PADRÓS i SAIS (Entesa) 
Senyora LAURA GALIANA i GARCIA (PPC) 
Senyor EDUARD GUERRA i CASTILLO (PxC) 
 
 CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL (article 3 del Reglament) 
President: senyor JULI FERNÁNDEZ i IRUELA, Alcalde-President 
Vicepresidenta i vocal: senyor XAVIER ROCAS i GUTIERREZ, Regidor delegada d’Educació 
6 membres (en representació de cada grup municipal):  

senyora JUDIT ZARAGOZA i LLIRINOS (PSC) 
senyor LLUÍS PUJOL i MASCORT (CiU) 
senyor  SERGI SABRIÀ i BENITO (ERC) 
senyora NÚRIA RIVAS i MASCARÓS (Entesa) 
senyora LAURA GALIANA i GARCIA (PPC) 
senyor EDUARD GUERRA i CASTILLO (PxC) 

             
 CONSELL ESCOLAR IES FREDERIC MARTÍ CARRERAS 
Senyor JOAQUIM VENCELLS i SERRA 
 
 CONSELL ESCOLAR IES BAIX EMPORDÀ 
Senyor XAVIER ROCAS i GUTIERREZ 
 
 CONSELL ESCOLAR COL.LEGI TORRES JONAMA 
Senyor BEGONYA MONTALBAL i VILAS 
 
 CONSELL ESCOLAR COL.LEGI BARCELÓ I MATAS 
Senyor LLUÍS PUJOL i MASCORT 
 
 CONSELL ESCOLAR COL.LEGI CARRILET 
Senyor XAVIER ROCAS i GUTIERREZ 
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 CONSELL ESCOLAR COL.LEGI PI VERD 
Senyor XAVIER ROCAS i GUTIERREZ 
 
 CONSELL ESCOLAR COL.LEGI PRATS DE LA CARRERA 
Senyor LLUÍS PUJOL i MASCORT 
 
 CONSELL ESCOLAR COL.LEGI VEDRUNA 
Senyor JOAQUIM VENCELLS i SERRA 
 
 CONSELL ESCOLAR COL.LEGI SANT JORDI 
Senyora JUDIT ZARAGOZA i LLIRINOS 
 
 CONSELL ESCOLAR ESCOLA D’ADULTS 
Senyor FREDERIC PRATS i ESTEVE  
 
 CONSELL DE PARTICIPACIÓ LLAR D’INFANTS TOMANYÍ 
Senyor ALBERT GÓMEZ i CASAS 
 
 CONSELL DE PARTICIPACIÓ LLAR D’INFANTS ELS BELLUGUETS 
Senyora TERESA FRIGOLA i BORRAS 
 
 CONSELL ESCOLAR DE L’ESCOLA DE MÚSICA DE PALAFRUGELL 
Senyor XAVIER ROCAS i GUTIERREZ 
 
 MANCOMUNITAT INTERMUNICIPAL D’AIGÜES DE PALAFRUGELL, BEGUR, PALS, 

REGENCÓS I TORRENT (article 3 dels Estatuts de la Mancomunitat) 
Senyor  XAVIER RANGEL i MARTÍNEZ  
Suplent: senyor FREDERIC PRATS i ESTEVE  
 
 CONSORCI PER A LA NORMALITZACIÓ LINGÜÍSTICA 
Senyor XAVIER ROCAS i GUTIERREZ 
Suplent: senyora MARIA TERESA FRIGOLA i BORRAS 
 
 COMITÈ LOCAL DE L’ASSEMBLEA DE LA CREU ROJA DE PALAFRUGELL 
Senyora MARGARITA MAURI i JUNQUÉ 
 
 FUNDACIÓ LLOFRIU 
Senyor FREDERIC PRATS i ESTEVE 
 
 FUNDACIÓ ERNEST MORATÓ 
Senyor XAVIER ROCAS i GUTIERREZ. 
Suplent: Senyor ALBERT GÓMEZ i CASAS 
 
 FUNDACIÓ PALAFRUGELL – GENT GRAN (article 10 dels Estatuts) 
Dos Patrons nats: 
President: Senyor JULI FERNÁNDEZ i IRUELA, Alcalde-President. 
Vicepresident: Senyor ALBERT GOMEZ i CASAS, Primer Tinent Alcalde 
Set Vocals adjunts (representativitat dels diferents grups municipals): 
Senyora MARGARITA MAURI i JUNQUÉ  
Senyor  JOSEPH JOHN HOGAN  
Senyor  MANUEL GUERRERO i DIAZ (CiU)  
Senyora OLGA RIDAO i TORROELLA (ERC)  
Senyora MARIA MARTIN i BUSTOS (Entesa) 
Senyor FRANCESC XAVIER RODRIGO i LOPEZ (PPC)  
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Senyor EDUARD GUERRA i CASTILLO (PxC) 
 
 FUNDACIÓ JOSEP PLA 
Senyor XAVIER ROCAS i GUTIERREZ  
Senyor ALBERT GÓMEZ i CASAS 
 
 FUNDACIÓ JOSEP PALLACH 
senyor JULI FERNÁNDEZ i IRUELA, o regidor delegat a qui faculti. 
senyor SERGI SABRIÀ BENITO 
 
 CONSORCI DE LES GAVARRES 
Senyor  XAVIER RANGEL i MARTÍNEZ 
Suplent: senyor FREDERIC PRATS i ESTEVE (CiU) 
 
 FONS CATALÀ DE COOPERACIÓ AL DESENVOLUPAMENT 
Senyora MARGARITA MAURI i JUNQUÉ 
 
 TAULA DE SOLIDARITAT I COOPERACIÓ MUNICIPAL 
Senyora MARGARITA MAURI i JUNQUÉ 
 
 CONSORCI DE LA COSTA BRAVA 
Senyor  XAVIER RANGEL i MARTÍNEZ 
Suplent: senyor ALBERT GÓMEZ i CASAS 
 
 CONSELL D’INICIATIVES LOCALS PER AL MEDI AMBIENT DE LES COMARQUES 

DE GIRONA (CILMA) 
Senyor  XAVIER RANGEL i MARTÍNEZ 
Suplent: senyor FREDERIC PRATS i ESTEVE 
 
 XARXA EUROPEA DE TERRITORIS SURERS (RETECORK) 
Senyor LLUÍS MEDIR i HUERTA 
Suplent: Senyor GUILLEM GENOVER i RIBAS 
 
 XARXA DE TURISME INDUSTRIAL DE CATALUNYA (XATIC) 
Senyor XAVIER ROCAS i GUTIERREZ 
Suplent: Senyor ALBERT GOMEZ i CASAS (CiU) 
 
 XARXA DE MUNICIPIS INDIANS 
Senyora JUDIT ZARAGOZA i LLIRINOS 
Suplent: senyor ALBERT GOMEZ i CASAS (CiU) 
 
 CONSORCI DE LES VIES VERDES 
Senyor  XAVIER RANGEL i MARTÍNEZ 
Suplent: senyor FREDERIC PRATS i ESTEVE 
 
 CONSORCI DE LA TELEVISIÓ DIGITAL TERRESTRE BAIX EMPORDÀ 
Senyor  ALBERT GOMEZ i CASAS 
Suplent: senyor JOAQUIM VENCELLS i SERRA  
 
 CONSORCI TERRITORIAL DE SALUT 
Senyora MARGARITA MAURI i JUNQUÉ 
Suplent: senyora MARIA TERESA FRIGOLA i BORRAS  
 
 JUNTA DE COMPENSACIÓ SECTOR Pa 1.20 “PINEDA GELIA” 
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Senyor XAVIER RANGEL i MARTÍNEZ 
 
 JUNTA DE COMPENSACIÓ POLÍGON A DEL SECTOR Pa 1.16 “PARATGE CAN 

SALGUES II” 
Senyor XAVIER RANGEL i MARTÍNEZ 
 
 JUNTA DE COMPENSACIÓ UNITAT D’ACTUACIÓ Ub 4.16 “RIERA DEL 

CANADELL” 
Senyor XAVIER RANGEL i MARTÍNEZ 
 
 JUNTA DE COMPENSACIÓ SECTOR Pa 1.10 “LA CRUÏLLA” 
Senyor XAVIER RANGEL i MARTÍNEZ 
 
 JUNTA DE COMPENSACIÓ DEL POLÍGON PNF 3.1 “CARRER XAREMBECU” DE 

LLAFRANC 
Senyor XAVIER RANGEL i MARTÍNEZ 
 
 JUNTA DE COMPENSACIÓ DEL POLÍGON 2, SECTOR PA 1.7 “GRUP GREGAL” 
Senyor XAVIER RANGEL i MARTÍNEZ 
 
 JUNTA DE COMPENSACIÓ SECTOR SUD 1.13 “CIRCUMVAL.LACIÓ NORD – 

PARATGE LES BRUGUERES” 
Senyor XAVIER RANGEL i MARTÍNEZ 
 
 JUNTA DE COMPENSACIÓ ILLA PARCEL.LACIÓ INDUSTRIAL ZONA 2.14 “LA 

PUNXA” 
Senyor XAVIER RANGEL i MARTÍNEZ 
 
 JUNTA DE CONSERVACIÓ SECTOR SUD 1.12 “LA FANGA”, DE PALAFRUGELL 
Senyor XAVIER RANGEL i MARTÍNEZ 
 
 COMUNITAT DE PROPIETARIS “LES PALMERES”, DE PALAFRUGELL 
Senyor FREDERIC PRATS i ESTEVE 
 
 COMUNITAT DE PROPIETARIS DE L’EDIFICI ANIVERSARI, DE PALAFRUGELL 
Senyor FREDERIC PRATS i ESTEVE 
 
 COMUNITAT DE PROPIETARIS EDIFICI JOAN FUSTER, 20-30-40, DE 

PALAFRUGELL 
Senyor FREDERIC PRATS i ESTEVE 
 
 COMUNITAT DE PROPIETARIS CARRER BARRIS I BUIXÓ, 8, 1r 1a, i NÚM. 4-6 2n 

2a, DE PALAFRUGELL 
Senyor FREDERIC PRATS i ESTEVE 
 
 PONÈNCIA TÈCNICA LLICÈNCIES AMBIENTALS 
Senyora JUDIT ZARAGOZA i LLIRINOS 
 
 
6.- CONEIXEMENT PEL PLE DE LES SEGÜENTS RESOLUCIONS D’ALCALDIA: 6.1.-  
Número 1460/2011: Constitució de la Junta de Govern Local. 
 
Pel secretari que subscriu es procedeix a donar lectura de la resolució de l’alcaldia que 
seguidament s’indica. 

Ple extraordinari de 7 de juliol de 2011  17 



Ajuntament de Palafrugell 

 
A continuació el Ple de l’Ajuntament es dóna per assabentat del contingut de la Resolució 
de l’Alcaldia número 1460/2011, de 15 de juny, la part dispositiva de la qual, diu així: 
 
Primer.- Constituir la Junta de Govern Local com a òrgan necessari de l’organització 
municipal d’aquest Ajuntament. 
 
Segon.- Nomenar membres, amb veu i vot, de la Junta de Govern Local, sota la presidència 
d’aquesta Alcaldia, als següents Regidors: 
 
- XAVIER ROCAS i GUTIERREZ 
- JUDIT ZARAGOZA i LLIRINOS 
- JOAQUIM VENCELLS i SERRA 
- ALBERT GOMEZ i CASAS 
- FREDERIC PRATS i ESTEVE 
- MARIA TERESA FRIGOLA i BORRAS 
- LLUÍS PUJOL i MASCORT 
 
Les atribucions de la Junta de Govern Local, a més d’assistir i assessorar a aquesta 
Alcaldia, són les que es preveuen en el Reglament Orgànic Municipal i les que li delegui 
aquesta Alcaldia o altres òrgans municipals. 
 
Tercer.- Podran també assistir a les sessions de la Junta de Govern Local, amb la finalitat 
de seguir els assumptes referits a matèries objecte de delegació, els Regidors delegats als 
quals se’ls confereixi delegacions específiques de l’Alcaldia, amb veu i sense vot. 
 
Quart.- La periodicitat de la Junta de Govern Local serà setmanal, amb caràcter ordinari 
cada divendres a les onze del migdia. 
 
Cinquè.- El contingut d’aquest decret assorteix efectes des de la data d’expedició, sens 
perjudici de les publicacions reglamentàries i de donar-ne compte al Ple de la Corporació. 
 
 
6.2.-  Número 1455/2011: Nomenament de Tinent d’Alcalde. 
 
Pel secretari que subscriu es procedeix a donar lectura de la resolució de l’alcaldia que 
seguidament s’indica. 
 
Sense cap intervenció, el Ple de l’Ajuntament es dóna per assabentat del contingut de la 
Resolució de l’Alcaldia número 1455/11, de 14 de juny, la part dispositiva de la qual, diu així: 
 
Primer.- Nomenar Tinent d’Alcalde d’aquest Ajuntament, al següent Regidor membre de la 
Junta de Govern Local: 
 
 senyor ALBERT GOMEZ i CASAS, primer Tinent d’Alcalde, amb les següents funcions 

delegades: comerç, turisme, ocupació, promoció, noves tecnologies i comunicació. 
 
Segon.-  El Tinent d’Alcalde exercirà les atribucions que assenyalen els articles 23.3 de la 
Llei 7/1985, de 2 d’abril, 55 del Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, 
47 del Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les entitats locals i 64 i 66 
del Reglament orgànic municipal, sens perjudici d’altres atribucions que li puguin ser 
conferides per l’Alcaldia. 
 
Tercer.- Nomenar al senyor ALBERT GOMEZ i CASAS, President de l’Institut de Mitjans de 
Comunicació Pública. 
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Quart.- El contingut d’aquest decret assorteix efectes des de la data d’expedició, sens 
perjudici de les publicacions reglamentàries i de donar-ne compte al Ple de la Corporació. 
 
 
6.3.-  Número 1480/2011: Regidors Delegats. 
 
Pel secretari que subscriu es procedeix a donar lectura de la resolució de l’alcaldia que 
seguidament s’indica. 
 
Sense cap intervenció, el Ple de l’Ajuntament es dóna per assabentat del contingut de la 
Resolució de l’Alcaldia número 1480/11, de 17 de juny, la part dispositiva de la qual, diu així: 
 
Primer.- Conferir als Regidors i Regidores que s’expressen les següents delegacions: 
 
A) Àrea de Règim Interior, Hisenda i Activitat Econòmica: 
 
 Pressupost i Hisenda: Alcaldia, senyor JULI FERNÁNDEZ i IRUELA 
 Règim Interior, Recursos Humans, Assessoria Jurídica, Activitats classificades i 

Administració Electrònica, Arxiu i control administratiu: senyora JUDIT ZARAGOZA 
LLIRINOS 

 Comerç, Turisme, ocupació, promoció, Noves Tecnologies i Comunicació: senyor 
ALBERT GOMEZ i CASAS 

 Relacions ciutadanes: senyor FREDERIC PRATS i ESTEVE; senyora MARIA 
TERESA FRIGOLA i BORRAS, adjunta a Relacions Ciutadanes. 

 
B) Àrea de Serveis a les Persones: 
 
 Cultura, Educació, Museu del Suro i Biblioteca: senyor XAVIER ROCAS i 

GUTIERREZ. 
 Ciutadania i Benestar Social, Residència Assistida, Centre de Dia i pisos tutelats, 

Habitatge i Cooperació amb el Tercer Món: senyora MARGARITA MAURI i JUNQUÉ 
 Esports: senyor JOAQUIM VENCELLS i SERRA  
 Joventut i Festes: senyora MARIA TERESA FRIGOLA i BORRAS; senyora BEGOÑA 

MONTALBAN i VILAS, adjunta a Joventut i Festes. 
 Policia Local i Protecció civil: senyor LLUÍS PUJOL i MASCORT 

 
C) Àrea d’Urbanisme, Habitatge, Obres, Serveis, Medi Ambient, Patrimoni i millora de la 
qualitat urbana: 
 
 Urbanisme i Pla de Barris: senyor JULI FERNÁNDEZ i IRUELA 
 Projectes i Obres Públiques: senyor FREDERIC PRATS i ESTEVE 
 Ocupació de la Via Pública, Serveis Municipals, Escorxador i Medi Ambient: senyor 

XAVIER RANGEL i MARTÍNEZ. 
 
Segon.- Les anteriors delegacions en els Regidors delegats de les Àrees són genèriques i 
engloben les facultats de direcció, impuls, gestió i control dels serveis i activitats objecte de 
la delegació, i presentar propostes per a la seva resolució pel Ple o la Junta de Govern 
Local.  
Les delegacions conferides als Regidors i Regidores delegats són específiques i comprenen 
les facultats d’impuls, gestió i control de les activitats pròpies de la matèria delegada. 
En ambdós casos, correspon a aquesta Alcaldia la facultat de resoldre els temes o 
assumptes que precisin d’actes administratius, que afectin a tercers, excepte pel que fa a la 
delegació en matèria de guals, i les que es concretin per Decret d’Alcaldia. 
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Tercer.- L’Alcaldia podrà avocar les delegacions que es confereixen per a la gestió dels 
serveis quan, per raó especial o d’oportunitat, s’estimi necessari, i el seu manteniment es 
produeix mentre no s’acordi la seva expressa revocació. 
 
Quart.- La totalitat de les delegacions compreses en aquest decret despleguen els seus 
efectes des de la data de la seva expedició, prèvia acceptació per part dels interessats i 
sens perjudici de les publicacions que corresponguin i de donar compte al Ple de la 
Corporació. 
 
 
6.4.- Número 1479/2011: Delegació de firma al Primer Tinent d’alcalde. 
 
Pel secretari que subscriu es procedeix a donar lectura de la resolució de l’alcaldia que 
seguidament s’indica. 
 
Sense cap intervenció, el Ple de l’Ajuntament es dóna per assabentat del contingut de la 
Resolució de l’Alcaldia número 1479/11, de 17 de juny, la part dispositiva de la qual, diu així: 
 
Primer.- Completar la resolució d’aquesta Alcaldia, sobre Regidors delegats, en els 
següents termes: 
 
a) Delegar en el Primer tinent d’alcalde, senyor Albert Gomez Casas: 
 
 La firma de visat de les certificacions que, en relació amb els resultats de la informació 
pública dels anuncis i documents que es publiquen en el tauler d’edictes de l’Ajuntament, 
remetin a aquest objecte les diferents entitats i organismes. 
 La firma de les comunicacions donant trasllat de les anteriors certificacions a les 
diferents entitats i organismes remitents. 
 La firma de les certificacions de dades padronals (Padró Municipal d’Habitants). 
 La firma de les comunicacions adreçades a entitats locals territorials, Institut Nacional 
d’Estadística (INE), autoritat judicial i altres organismes de l’Administració de l’Estat i de les 
Comunitats Autònomes, remetent les certificacions sobre dades que obren en el pannell 
informàtic de la relació padronal. 
 La firma de les certificacions positives i negatives de béns i dades tributàries que figurin 
en els documents tributaris que obren en poder de l’administració municipal. 
 La firma d’edictes supletoris de notificacions impracticades i oficis acompanyatoris. 
 La firma de les autoritzacions i/o denegacions en relació amb el règim d’usos d’espais 
municipals (sales) per a la celebració d’actes. Aquesta delegació comprèn els aspectes 
següents: 
- Resoldre la sol·licitud. 
- Fixar la liquidació dels preus públics vigents, quan procedeixi la seva aplicació. 
- Aplicar les reduccions o exempcions que procedeixin, en funció de la tipologia dels 
sol·licitants o de les activitats a realitzar. 
 
 La firma de les resolucions dels expedients que es tramitin per part d’aquest Ajuntament, 
a petició de tercers, i que es refereixin a les concessions funeràries en el cementiri municipal 
(adjudicacions i traspassos de nínxols i sepultures en general, duplicats de títols, etc.), amb 
exclusió de la signatura dels títols i de les resolucions denegatòries de les concessions. 
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Segon.- En els decrets i demés documentació expedida per delegació es farà constar 
expressament que la firma s’efectua per delegació de l’Alcaldia, de conformitat amb el 
disposat en l’article 16 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de Règim jurídic de les 
administracions públiques i del procediment administratiu comú (LRJAP-PAC), modificada 
per la Llei 4/1999, de 13 de gener. 
 
Tercer.- La totalitat de les delegacions compreses en aquest decret despleguen els seus 
efectes des de la data de la seva expedició, prèvia acceptació per part dels interessats i 
sens perjudici de les publicacions que corresponguin i de donar-ne compte al Ple de la 
Corporació. 
 
 
6.5.-  Número 1494/2011: Delegació d’atribucions de l’Alcalde a la Junta de Govern 
Local. 
 
Pel secretari que subscriu es procedeix a donar lectura de la resolució de l’alcaldia que 
seguidament s’indica. 
 
Sense cap intervenció, el Ple de l’Ajuntament es dóna per assabentat del contingut de la 
Resolució de l’Alcaldia número 1494/11, de 20 de juny, la part dispositiva de la qual, diu així: 
 
Primer.- Delegar en la Junta de Govern Local les següents atribucions que l’article 21 de la 
Llei 7/1985, en la seva nova redacció introduïda per la Llei 11/1999, atribueix a l’alcaldia 
presidència: 
 
Apartat f) El desenvolupament de la gestió econòmica d’acord amb el pressupost municipal 
aprovat, autoritzar i disposar despeses a partir de 6.010,12 € i dins els límits de la seva 
competència contractual. 
 
Apartat g) Aprovar l’oferta d’ocupació pública d’acord amb el pressupost i la plantilla 
aprovats pel Ple. 
 
Apartat ñ) Acords sobre contractació administrativa i concessions de tota classe quan llur 
import no superi el 10% dels recursos ordinaris del pressupost ni, en qualsevol cas, els 
6.000.000 €; incloses les de caràcter plurianual quan la seva durada no sigui superior a 
quatre anys, sempre que l’import acumulat de totes les seves anualitats no superi ni el 
percentatge indicat, referit als recursos ordinaris del pressupost del primer exercici, ni la 
quantia assenyalada. 
 
Apartat o) L’aprovació dels projectes d’obres i de serveis, quan siguin d’import que no 
excedeixi de 6.000.000 € i estiguin previstos en el pressupost. 
 
Apartat p) L’adquisició de béns i drets quan el seu valor no superi el 10% dels recursos 
ordinaris del pressupost ni els 3.000.000 €, així com l’alienació del patrimoni que no superi el 
percentatge ni la quantia indicats en els següents supòsits: 
- La de béns immobles, sempre que estigui prevista en el pressupost. 
- La de béns mobles, llevat dels declarats de valor històric o artístic, quan la seva alienació 

no es trobi prevista en el pressupost. 
 
Apartat q) L’atorgament de les llicències: urbanístiques d’obres majors, parcel.lacions, 
ocupacions de la via pública i de les platges, i llicència ambiental, llevat que les lleis 
sectorials atribueixin aquesta facultat expressament al Ple de la Corporació. 
 
Resolució d’expedients de responsabilitat patrimonial. 
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Segon.- El contingut d’aquesta resolució assorteix efectes des de la data d’expedició, sens 
perjudici de les publicacions reglamentàries i de donar-ne compte a la Junta de Govern 
Local i al Ple de la Corporació. 
 
Tercer.- Notificar aquesta resolució a tots els serveis municipals per al seu coneixement i 
aplicació. 
 
 
6.6.-  Número 1493/2011: Delegació d’atribucions urbanístiques de l’Alcalde al Ple de 
la Corporació. 
 
Pel secretari que subscriu es procedeix a donar lectura de la resolució de l’alcaldia que 
seguidament s’indica. 
 
Sense cap intervenció, el Ple de l’Ajuntament es dóna per assabentat del contingut de la 
Resolució de l’Alcaldia número 1493/2011, de 20 de juny, la part dispositiva de la qual, diu 
així: 
 
Primer.- Delegar al Ple de l’Ajuntament de Palafrugell les següents atribucions que l’article 
21 de la Llei 7/1985, en la seva nova redacció introduïda per la Llei 11/1999, atribueix a 
l’alcaldia presidència: 
 

- L’aprovació inicial dels instruments de planejament que desenvolupen el planejament 
general (plans parcials, plans de millora urbana, resta de planejament derivat), així 
com els instruments de gestió urbanística (projecte de reparcel.lació) i els projectes 
d’urbanització. 

  
Segon.- El contingut d’aquesta resolució assorteix efectes des de la data d’expedició, sens 
perjudici de les publicacions reglamentàries i de donar-ne compte al Ple de la Corporació. 
 
Tercer.- Notificar aquesta resolució a tots els serveis municipals per al seu coneixement i 
aplicació. 
 
 
6.7.-  Número 1492/2011: Delegació al Regidor de Ciutadania, Benestar Social i 
Habitatge, per l’emissió d’informes d’arrelament social (Llei Orgànica 4/2002, 
d’estrangeria).- 
 
Pel secretari que subscriu es procedeix a donar lectura de la resolució de l’alcaldia que 
seguidament s’indica. 
 
Sense cap intervenció, el Ple de l’Ajuntament es dóna per assabentat del contingut de la 
Resolució de l’Alcaldia número 1492/2011, de 20 de juny, la part dispositiva de la qual, diu 
així: 
 
Primer.- Completar la resolució d’aquesta Alcaldia número 1480/2011,  sobre Regidors 
delegats, en els següents termes: 
 
b) Delegar en la regidora de Ciutadania, Benestar Social, Habitatge, Residència Assistida, 

Centre de Dia, Pisos Tutelats i Cooperació amb el Tercer Mon, senyora Margarita Mauri 
Junqué: 

 
- La realització d’informes que acreditin la inserció social, als efectes del que disposen 

els article 124 i 1248 del Reial Decret 557/2011, de 20 d’abril, pel que s’aprova el 
Reglament de la Llei Orgànica 4/2002, sobre drets i llibertats dels estrangers a 
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Espanya i la seva integració social, després de la seva reforma per la Llei Orgànica 
2/2009. 

 
Segon.- En els decrets i demés documentació expedida per delegació es farà constar 
expressament que la firma s’efectua per delegació de l’Alcaldia, de conformitat amb el 
disposat en l’article 16 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de Règim jurídic de les 
administracions públiques i del procediment administratiu comú (LRJAP-PAC), modificada 
per la Llei 4/1999, de 13 de gener. 
 
Tercer.- La totalitat de les delegacions compreses en aquest decret despleguen els seus 
efectes des de la data de la seva expedició, prèvia acceptació per part dels interessats i 
sens perjudici de les publicacions que corresponguin i de donar-ne compte al Ple de la 
Corporació. 
 
 
6.8.- Número 1512/2011: Nomenament adjunt Primer Tinent d’Alcalde.- 
 
Pel secretari que subscriu es procedeix a donar lectura de la resolució de l’alcaldia que 
seguidament s’indica. 
 
Sense cap intervenció, el Ple de l’Ajuntament es dóna per assabentat del contingut de la 
Resolució de l’Alcaldia número 1512/2011, de 21 de juny, la part dispositiva de la qual, diu 
així: 
 
Primer.- Nomenar adjunt al Primer Tinent d’Alcalde d’aquest Ajuntament, al següent Regidor 
membre de la Junta de Govern Local: 
 
 senyor LLUÍS PUJOL i MASCORT, adjunt a primer Tinent d’Alcalde. 
 
Segon.-  L’adjunt a primer Tinent d’Alcalde exercirà les atribucions que assenyalen els 
articles 23.3 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 55 del Text refós de la Llei municipal i de règim 
local de Catalunya, 47 del Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les 
entitats locals i 64 i 66 del Reglament orgànic municipal, sens perjudici d’altres atribucions 
que li puguin ser conferides per l’Alcaldia. 
 
Tercer.- El contingut d’aquest decret assorteix efectes des de la data d’expedició, sens 
perjudici de les publicacions reglamentàries i de donar-ne compte al Ple de la Corporació. 
 
 
6.9.- Número 1548/2011: Deixar sense efecte la Resolució de l’alcaldia número 
1512/2011, de nomenament d’adjunt de Primer Tinent d’Alcalde.-  
 
Pel secretari que subscriu es procedeix a donar lectura de la resolució de l’alcaldia que 
seguidament s’indica. 
 
Sense cap intervenció, el Ple de l’Ajuntament es dóna per assabentat del contingut de la 
Resolució de l’Alcaldia número 1548/2011, de 23 de juny, la part dispositiva de la qual, diu 
així: 
 
Primer.- Deixar sense efecte el Decret d’Alcaldia número 1512/2011, en què es nomenava 
al senyor Lluís Pujol Mascort, adjunt al Primer tinent d’Alcalde, ja que cal revisar el seu 
contingut per un millor estudi i anàlisi organitzatiu. 
 
Segon.- Notificar la present resolució als Caps d’Àrea de l’Ajuntament de Palafrugell i als 
diferents portaveus dels Grups Municipals. 
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Després de donar compte al membres del Ple de les resolucions dictades i aquests donar-
se’n per assabentats, intervé el senyor Genover manifestant que li sembla que hi ha regidors 
que tenen moltes responsabilitats i molta feina, altres no en tenen tanta. També volia 
demanar si aquest govern té portaveu o no, i també em reitero amb el que havia dit el 
senyor Sabrià, sobre el Decret d’Alcaldia del nomenament de l’adjunt a Primer Tinent 
d’alcalde i que al cap de tres o quatre dies es va revocar. També han tret la figura del Pla de 
Barris, nosaltres, era una figura que hi crèiem, d’acord que el senyor Frederic Prats serà 
l’encarregat de tot amb l’ajuda de la senyora Teresa Frigola, però bé, són apunts, preguntes 
que ens fem sobre aquest Cartipàs. També veiem que Habitatge ho han posat a Serveis 
Socials, no sé potser hauria de ser més transversal, potser a Urbanisme, ens sembla. Bé, 
són aquest apunts que fem, la nostra postura és d’abstenció i donar un marge de confiança, 
però anem reflexionant sobre aquests temes. 
 
Seguidament intervé el senyor Fernández manifestant que és veritat que hi ha regidors que 
tenen més responsabilitats que d’altres, en quant a àrees, però també hem mirat el temps 
que cadascú més o menys, hi pot dedicar, tots, a part de la política, tenen altres activitats, i 
per tant, cal trobar l’equilibri entre el temps de dedicació i responsabilitats, hem fet la 
proposta que, evidentment, també dóna resposta a l’acord de govern. Pel que fa al portaveu 
del govern, és l’alcalde, expressament aquesta figura hem cregut oportú no nomenar-la per 
tant, serà l’alcalde qui faci de portaveu del govern. Suposo que vostè, quan parlava del 
regidor del Pla de Barris, parlava del regidor de Barris, perquè el Pla de Barris està a dins 
d’Urbanisme. Nosaltres, aquesta figura del regidor de barris, sempre hi hem pensat que no 
sabíem si era millor partir el poble en diferents sectors o que fos un sol regidor, en tot cas, 
intentem provar aquesta formula, que hi hagi un regidor de relacions ciutadanes el que tingui 
tot el contacte amb les entitats de barris, a veure com funciona, fins ara ho hem tingut molt 
dividit el poble amb diferents regidors de barri o de districte, nosaltres pensem que aquesta 
formula pot anar millor, en tot cas, ja ho veurem com evoluciona. I és veritat, que al principi 
hi va haver un decret d’alcaldia nomenant regidor adjunt al Primer Tinent d’alcalde, que era 
la voluntat del govern i així es crea la figura del coordinador de l’Àrea del Primer Tinent 
d’alcalde, i estem estudiant aqueta figura perquè això no crei disfuncions dins del propi 
govern ni dins les pròpies responsabilitats, per tant, la figura no era la que inicialment es va 
resoldre, que era adjunt al primer tinent d’alcalde, sinó que la figura és la de coordinador de 
l’Àrea del Primer tinent d’alcalde, com una persona de suport a les tasques del Primer tinent 
d’Alcalde, perquè també àrees importants, té àrees que requereixen molta dedicació i va bé 
que tingui una persona que en determinats moments li pugui treure una part de la feina.  
 
 
7.- CONVOCATÒRIA ÒRGANS COL.LEGIATS I PATRONATS VIA CORREU 
ELECTRÒNIC.- Aprovació.- 
 
Atès que és d’interès de l’Ajuntament de Palafrugell, potenciar l’aplicació pràctica de la Llei 
11/2007, de l’administració electrònica, i en concret per realitzar la convocatòria, 
conjuntament amb l’ordre del dia dels òrgans col.legiats, via mail, disminuint 
considerablement el suport paper. 
 
Atès el que disposa el Reglament Orgànic Municipal de l’Ajuntament de Palafrugell, que es 
va aprovar l’any 2004. 
 
Atès que aquesta mesura afectaria als següents òrgans: 

a) Ple de l’Ajuntament 
b) Junta de Govern Local 
c) Junta de Portaveus 
d) Patronat del Museu del suro 
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e) Institut Municipal d’Esports 
f) Institut de Promoció Econòmica i Desenvolupament Local (IPEP) 
g) Institut de Mitjans de Comunicació Pública 
h) Comissió Informativa de Règim Interior, Pressupost i Hisenda 
i) Comissió Informativa d’Urbanisme, Medi Ambient i Serveis Municipals 
j) Comissió Informativa de Serveis a les Persones 

 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
Primer.- Establir la convocatòria, conjuntament amb l’ordre del dia dels òrgans col.legiats 
que a continuació s’indiquen, de suport paper a via mail: 

a) Ple de l’Ajuntament 
b) Junta de Govern Local 
c) Junta de Portaveus 
d) Patronat del Museu del suro 
e) Patronat Municipal d’Esports 
f) Institut de Promoció Econòmica i Desenvolupament Local (IPEP) 
g) Institut de Mitjans de Comunicació Pública 
h) Comissió Informativa de Règim Interior, Pressupost i Hisenda 
i) Comissió Informativa d’Urbanisme, Medi Ambient i Serveis Municipals 
j) Comissió Informativa de Serveis a les Persones 

 
Segon.- Notificar el present acord als Secretaris dels esmentats òrgans col.legiats als 
efectes legals oportuns. 
 
 
8.- COMISSIÓ DE DELIMITACIÓ.- Nomenament de representants.- 
 
Intervé el senyor Fernández manifestant que tant aquest punt com el següent són punt que 
no varen ser dictaminats per la Junta de Portaveus, jo he parlat amb els portaveus per 
explicar-los-hi, són punts que han sortit fruit de la urgència, i són requeriments formals, tant 
aquest punt que és aquesta comissió de delimitació, com el proper punt de l’ordre del dia. 
 
Tot seguit se sotmet a votació la proposta d’acord, per la qual cosa, en conseqüència: 
 
 
Atès que el dia 28 de juny de 2011, registre d’entrada 9812, la Direcció General 
d’Administració Local del Departament de Governació i Administracions Públiques de la 
Generalitat de Catalunya ha remès a l’Ajuntament de Palafrugell sol.licitud perquè acordi 
nomenar una comissió per dur a terme les operacions de delimitació, d’acord amb el que 
disposa l’article 33.2 del Reglament de Demarcació Territorial i Població dels ens locals 
(Decret 140/1988), i article 28.4 del Decret 244/2007, de 6 de novembre. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per majoria, amb els vots a favor dels senyors Fernández, 
Rocas, Vencells, Rangel, les senyores Zaragoza i Mauri (PSC), els senyors Gómez, Prats, 
Pujol, les senyors Frigola i Montalban (CiU), dels senyors Sabrià, Vilà, Lledó, la senyora 
Farrarons (ERC), senyor Genover i la senyora Recio (Entesa), total disset vots a favor; i les 
abstencions de la senyora Galiana i el senyor Rodrigo (PP) i del senyor Guerra (PxC), total 
tres abstencions: 
 
Primer.- Nomenar una comissió per dur a terme les operacions de delimitació constituïda 
per les persones següents: 
 

a) Juli Fernández Iruela, Alcalde President 
b) Frederic Prats Esteve, Regidor d’Obres Públiques 
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c) Xavier Rangel Martínez, Regidor delegat de Serveis Municipals i Medi Ambient. 
d) Jordi Turon Serra, Secretari de la Corporació 
e) Joaquim Garcia Balda, Arquitecte Municipal 

 
Tercer.-  Comunicar aquest acord a la Direcció General d’Administració Local de la 
Generalitat de Catalunya. 
 
 
9.- COMITÈ D’AVALUACIÓ I SEGUIMENT – CONVOCATÒRIA LLEI 2/2004, DE MILLORA 
DE BARRIS, ÀREES URBANES I VILES QUE REQUEREIXEN ESPECIAL ATENCIÓ.- 
Modificació composició.- 
 
Intervé el senyor Fernandez manifestant que aquest és un punt, com he dit, que no es va 
dictaminar a la Junta de Portaveus, però també, donat que està convocada la reunió del 
Comitè d’Avaluació, i era de màxima urgència, hem cregut oportú portar-lo, aquí només 
nosaltres, tot i que és veritat que l’anterior govern els portaveus dels diferents grups 
municipals també estaven convidats a aquestes reunions del Comitè d’Avaluació,  és veritat 
que formalment no en formaven part del mateix, però hem cregut oportú deixar una plaça 
perquè els grups de l’oposició es posessin d’acord per nomenar un representant, crec que és 
encertat el fet que sigui la senyora Rivas, donat que ella ha estat també la que ha portat molt 
aquest projecte, i segurament ens podrà ajudar. Un projecte que segurament que haurem de 
fer ajustaments, que segurament l’haurem d’adaptar a aquesta situació, i per tant, és un 
projecte, el Pla de Barris, molt important, que ja el va iniciar l’anterior mandat, i esperem que 
en aquest mandat es pugui acabar d’executar del tot. 
 
- senyor Guerra: En el tema aquest del consens, que s’ha designat a la senyora Rivas, no sé 
amb qui ha parlat?, perquè jo no tinc notificació ni cap comunicació. 
 
- senyora Galiana: Nosaltres sí que hem arribat a un consens i estem d’acord amb el fet que 
la senyora Rivas sigui membre d’aquesta comissió, però lamentem que només s’inclogui un 
membre de l’oposició i no un representant de cada grup municipal de l’oposició. Pensem que 
hauria estat el més correcte i el més participatiu, tenint en compte que en l’anterior mandat, 
vostès, a l’oposició, sempre parlaven de la participació i que havien de ser més participatius. 
Pensem i torbem a faltar la possibilitat de poder tenir també un representant del Partit 
Popular de Catalunya, i en conseqüència, malgrat que hem arribat a un consens perquè la 
Núria Rivas sigui la representant dels membre de l’oposició, el nostre vot serà en contra pel 
motiu exposat. 
 
- senyor Genover: Només volia dir, en nom de la Núria Rivas, agrair la confiança que li han 
fet de donar-li aquest lloc, i també aprofito per agrair les mostres d’interès, que han tingut 
aquests dies, per la seva salut, tots els grups. 
 
- senyor Sabrià: Només per dir que ens agradaria que es mantingues el costum de convidar 
a un representant de la resta de grups, tot i que no en fossin membres, com es feia fins ara, 
per poder-hi participar. Entenem que era lògic que fos la senyora Rivas que estigués en 
aquesta comissió. I només per aclarir, perquè s’ha dit la paraula consens moltes vegades 
que l’acord es va prendre per àmplia majoria de l’oposició i no per consens. 
 
- senyor Fernàndez: Bé, dir al senyor Guerra que jo he parlat de consens perquè és la 
proposta que hi havia, en qualsevol cas, ara ens diuen que era per àmplia majoria, en tot 
cas, el que nosaltres hem rebut ha estat que proposaven que la senyora Rivas fos membre 
d’aquest Comitè d’Avaluació, la meva obligació com a Alcalde tampoc és que els grups de 
l’oposició es posin d’acord, m’han fet arribar una proposta, entenem que és una proposta fruit 
dels grups majoritaris de l’oposició, i jo ja he defensat el perquè pensava que també era 
encertada, perquè és una persona que ha treballat durant molts anys en aquest tema i que 
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també garanteix aquesta certa continuïtat en el que és la gestió d’aquest Pla de Barris, que 
és molt important. 
A la senyora Galiana dir-li que em sorprèn una mica, perquè aquí estem parlant del Comitè 
d’Avaluació, que són membres que fins ara eren membres del govern. És veritat que als 
membres de l’oposició se’ls convidava i això se seguirà fent igualment, però jo estic parlant 
d’un membre nat del Comitè d’Avaluació, que fins ara no era així, era només cinc membres 
del govern, nosaltres ara posem quatre membres del govern, renunciem a un lloc perquè 
l’oposició nomeni un membre a la pròpia comissió, la resta de grups de l’oposició hi podran 
assistir igualment com a convidats, és un canvi substancial, fins ara estàvem tots com a 
convidats, no hi havia cap membre de l’oposició a la Comissió d’Avaluació, per tant va en la 
línea molt del que jo sempre havia defensat, és un pas més, vostès igualment estaran 
convidats a assistir a les reunions, com la resta de grups, encara que no siguin membres 
d’aquest comitè d’avaluació. Per tant, jo penso que en el tema del Pla de Barris hi ha hagut 
sempre un consens molt important en aquest Consistori, sempre ha estat la suma d’esforços, 
i aquí, acabo ja, penso que el fet que la senyora Rivas hi participi, també dóna aquesta idea 
d’una certa continuïtat, perquè hi ha projectes importants, que segurament que alguns 
s’hauran de revisar, els haurem d’adaptar a la situació econòmica, alguns projectes potser 
s’han de temporalitzar diferent, per tant, jo ho justifico d’aquesta manera.  
 
- senyor Guerra: Jo només li dolia dir, senyor Alcalde, que ami em embla molt bé el consens, 
em sembla perfecte que la sigui la senyora Rivas la que estigui a la Comissió, només volia 
dir que amb mi, ningú s’ha posat en contacte, per fer cap tipus de comunicació, és tot el que 
havia de dir. 
 
- senyor Galiana: En contestació al que m’ha comentat ara, senyor alcalde, sí que és veritat 
que hi ha hagut una millora perquè s’incorpora un membre de l’oposició al Comitè 
d’Avaluació, però només un, i en aquest cas, no és un membre del meu grup municipal, per 
tant, tot i que és una millora, per nosaltres és insatisfactòria, perquè no en formem part i, per 
tant, mantenim i anunciem el nostre vot en la línea que abans hem manifestat. 
 
Tot seguit se sotmet a votació la proposta d’acord, per la qual cosa, en conseqüència: 
 
 
Atès el contingut de la Resolució del Conseller del Departament de Política Territorial i 
Obres Públiques de la Generalitat de Catalunya, en la que s’atorga a l’Ajuntament de 
Palafrugell una subvenció del 50% (4.134.860,14 euros) del cost total (8.269.720,28 euros), 
per l’actuació de Millora del Barri de La Sauleda – carrer Ample, d’acord amb el que disposa 
la Llei 2/2004 , de 4 de juny, de millora de barris, àrees urbanes i viles que requereixen 
especial atenció. 
 
Atès el que disposa el Decret 369/2004, que desenvolupa l’esmentada Llei. 
 
Atès que cal actualitzar i modificar la composició de l’esmentat Comitè com a conseqüència 
de les modificacions en el Cartipàs Municipal 2011- 2015. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per majoria, amb els vots a favor dels senyors Fernández, 
Rocas, Vencells, Rangel, les senyores Zaragoza i Mauri (PSC), els senyors Gómez, Prats, 
Pujol, les senyores Frigola i Montalban (CiU), els senyors Sabrià, Vilà, Lledó, la senyora 
Farrarons (ERC), el senyor Genover i la senyora Recio (Entesa), total 17 vots a favor; els 
vots en contra de la senyora Galiana i el senyor Rodrigo (PP) i l’abstenció del senyor Guerra 
(PxC):  
 
Primer.-  Modificar la composició del Comitè d’avaluació i seguiment (article 18.2 del Decret 
369/2004) que quedarà format per:  

a) cinc membres en representació de l’Ajuntament de Palafrugell: 
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- Juli Fernández i Iruela, Alcalde-President 
- Albert Gòmez i Casas, Primer Tinent d’Alcalde. 
- Margarita Mauri i Junqué, regidora delegada de Benestar Social. 
- Nuria Rivas Mascarós, Regidora designada per consens entre els grups de 
l’oposició. 
- Sílvia Esteva Llenas, Gerent de l’oficina de Gestió del Pla de Barris. 
 

b) dos membres en representació de les entitats veïnals més representatives de l’àmbit 
objecte de l’actuació: 
- representants de l’associació de veïns del carrer Ample: senyor Mariano Ruiz 
(titular) i senyora Antonia Vivo (suplent) 
- representants de l’associació de veïns de La Sauleda 
 

c) dos membres en representació de les associacions ciutadanes amb major 
implantació en l’àmbit de La Sauleda – carrer Ample: 
- representants de l’associació GRAMC: Dolors Gubau (titular), Raul Garcia-Duran de 
Lara (substitut).  
- representants de l’associació BRAVESKATE 
 

d) dos membres en representació dels agents econòmics i socials: 
- Creu Roja, senyora Lluïsa Capellà Pi (titular) i senyor Florenci Berta Barquero 
(suplent) 
- Càritas, senyora Elisabet Patxot Cardoner (titular) i senyora Marissa Grassot 
Brugués (suplent) 

 
Segon.- Notificar el present acord als Caps d’Àrea de l’Ajuntament de Palafrugell. 
 
 
 
En no haver-hi altres assumptes per tractar, s’aixeca la sessió quan són les vuit i cinquanta-
set minuts del vespre. En dono fe. 
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